



Podium Pathway Team Criteria

La version française [suit](#).

The Podium Pathway Team Divisions will be as follows:

- Elite Team – NextGen and athletes competing at the international level.
- High Performance Team – Pre-Novice to Senior
- Competitive Team – Pre-Novice to Senior
- Development Team – Pre-Novice

To be named to a Skate Canada New Brunswick (SCNB) Podium Pathway Team, the athlete(s)/teams must enter and compete at the following:

- Pre-Novice, Novice, Junior and Senior: One Summer or Fall competition and SCNB Sectional Championships (Sectionals).
- Synchro: Atlantic Regionals or NB Synchronized Skating Provincials and one Invitational (NB Synchro Invitational, PEI Friendship...)

Points awarded under CPC will be utilized to determine qualification for the Podium Pathway Team. To count, the points must be from the same category in which the skater competes at Sectionals.

For all categories, technical scores (TES) from Summer and, Fall competitions, Sectionals, Skate Canada Trophy, Skate Canada Challenge, Skate Canada Cup, Canadian National Skating Championships and International competitions will be used to determine the eligibility and division of those being considered for the SCNB Podium Pathway Team.

In Singles and Pairs, the best TES of both the Short and Free programs from considered competitions will be combined to give a total score. The Short and Free TES may be achieved at different events.

In Dance, the best Free Dance technical score will be used as the total score.

In Synchronized Skating, the best Free Program (1 or 2) TES will be used as the total score for Novice. For Junior and Senior, the best TES of both the Short and Free programs from considered competitions will be combined to give a total score. The Short and Free TES may be achieved at different events.

Note: Bonuses and Deductions will not be considered in the calculation.



Score requirements for each discipline are as follows:

Men - Singles (Short + Free)				
Category	Elite Team	High Performance Team	Competitive Team	Development Team
Senior	<u>NextGen</u> and <u>International</u>	81	69	N/A
Junior		68	57	N/A
Novice		50	43	N/A
Pre-Novice	N/A	45	35	29.5

Women - Singles (Short + Free)				
Category	Elite Team	High Performance Team	Competitive Team	Development Team
Senior	<u>NextGen</u> and <u>International</u>	73	64	N/A
Junior		66	54	N/A
Novice		53	44	N/A
Pre-Novice	N/A	45	38	33.5

Pairs (Short + Free)				
Category	Elite Team	High Performance Team	Competitive Team	Development Team
Senior	<u>NextGen</u> and <u>International</u>	66	55	N/A
Junior		50	46	N/A
Novice		43	37	N/A
Pre-Novice	N/A	38	32	24

Dance (Free)				
Category	Elite Team	High Performance Team	Competitive Team	Development Team
Senior	<u>NextGen</u> and <u>International</u>	55	40	N/A
Junior		38	29	N/A
Novice		30	20	N/A
Pre-Novice	N/A	22	16	14

Synchronized Skating				
Category	Elite Team	High Performance Team	Competitive Team	Development Team
Senior	<u>National</u> and <u>International</u>	105	98	N/A
Junior		90	82	N/A
Novice		40	34	N/A



ADDITIONAL CRITERIA RULES:

1. Injury

- The Director Athlete Development will deal with cases of injury that prevent a skater from competing on a case-by-case basis. A medical certificate may be required.

2. Competing Out of Province

- Skaters may receive permission to compete at another Section's Sectional Championships if there are fewer skaters registered than qualifying positions available for Challenge in an event.
- Skaters must consult with and obtain approval from the Director Athlete Development regarding competing out of province **prior** to the registration deadline for Sectionals.
- Following the out of province competition, skaters are responsible for forwarding their report cards to the Director Athlete Development podium.pathway@skatenb.org

3. Transferring from Other Sections

- Skaters transferring from other Sections who wish to qualify for the SCNB Podium Pathway Team must qualify under the *SCNB Residency Policy* in place.

4. Yearly Planning Instrument (YPI)

- Each athlete who meets the points criteria listed above for the SCNB Podium Pathway Team **must** submit a completed yearly planning instrument (YPI) outlining their plans for the **upcoming** skating season to the Director Athlete Development **no later than June 30th**, unless specified by SCNB due to extenuating circumstances.
- In the event a YPI is not submitted, the athlete may be removed from the SCNB Podium Pathway Team.

5. Exceptional Circumstances

- SCNB reserves the right to appoint additional SCNB Podium Pathway athletes to Team based on exceptional circumstances.

6. Team Announcement

- The team members, and their associated level, will be announced following the conclusion the Atlantic Canada Skating Championships (ACSC).



Critères de l'équipe de la voie d'accès au podium

L'équipe de la voie d'accès au podium sera divisée comme suit :

- Équipe élite : athlètes Prochaine Génération (« NextGen ») et qui compétitionnent à l'international
- Équipe haute performance : Pré-Novice à Sénior
- Équipe compétitive : Pré-Novice à Sénior
- Équipe développement : Pré-Novice

Pour être nommé dans une division de l'équipe de la voie d'accès au podium de Patinage Canada Nouveau-Brunswick (PCNB), les athlètes/équipes doivent s'inscrire et participer aux événements suivants :

- Pré-Novice, Novice, Junior et Sénior : une compétition d'été ou d'automne et les championnats de section de PCNB
- Synchro : Championnats régionaux de l'atlantique et une compétition sur invitation (invitation synchro NB, « PEI Friendship »...)

Les points accordés par le système de CPC serviront à déterminer la qualification pour l'équipe de la voie d'accès au podium. Pour compter, les points doivent provenir de la même catégorie que celle dans laquelle le patineur participe aux Championnats de section.

Pour toutes les catégories, les notes techniques (TES) des compétitions d'été et d'automne, des Championnats de section, du Trophée Patinage Canada, du Défi Patinage Canada, de la Coupe Patinage Canada, des Championnats nationaux de patinage du Canada et des compétitions internationales seront utilisées pour déterminer l'admissibilité et la division des patineurs considérés pour l'équipe de la voie d'accès au podium de PCNB.

En simple et en couple, les meilleurs TES des programmes court et libre des compétitions considérées seront combinés pour donner une note totale. Les TES court et libre peuvent être obtenus lors de différentes compétitions.

En danse, la meilleure note technique en danse libre sera utilisée comme note totale.

En patinage synchronisé, la meilleure note technique du programme libre (1 ou 2) sera utilisée comme note totale pour les novices. Pour les juniors et les seniors, les meilleurs TES des programmes court et libre des compétitions considérées seront combinés pour donner une note totale. Les TES court et libre peuvent être obtenus lors de différentes compétitions.

Note : Les bonus et les déductions ne seront pas pris en compte dans le calcul.



Les scores requis pour chaque discipline sont les suivants :

Hommes - Simple (Court + Libre)				
Catégorie	Équipe Élite	Équipe Haute Performance	Équipe Compétitive	Équipe Développement
Sénior	<u>NextGen</u> et <u>International</u>	81	69	N/A
Junior		68	57	N/A
Novice		50	43	N/A
Pré-Novice	N/A	45	35	29.5

Femmes - Simple (Court + Libre)				
Catégorie	Équipe Élite	Équipe Haute Performance	Équipe Compétitive	Équipe Développement
Sénior	<u>NextGen</u> et <u>International</u>	73	64	N/A
Junior		66	54	N/A
Novice		53	44	N/A
Pré-Novice	N/A	45	38	33.5

Couple (Court + Libre)				
Catégorie	Équipe Élite	Équipe Haute Performance	Équipe Compétitive	Équipe Développement
Sénior	<u>NextGen</u> et <u>International</u>	66	55	N/A
Junior		50	46	N/A
Novice		43	37	N/A
Pré-Novice	N/A	38	32	24

Danse (Libre)				
Catégorie	Équipe Élite	Équipe Haute Performance	Équipe Compétitive	Équipe Développement
Sénior	<u>NextGen</u> et <u>International</u>	55	40	N/A
Junior		38	29	N/A
Novice		30	20	N/A
Pré-Novice	N/A	22	16	14

Patinage Synchronisé				
Catégorie	Équipe Élite	Équipe Haute Performance	Équipe Compétitive	Équipe Développement
Sénior	<u>National</u> et <u>International</u>	105	98	N/A
Junior		90	82	N/A
Novice		40	34	N/A



RÈGLES DES CRITÈRES ADDITIONNELS :

1. Blessures

- Le Directeur du développement des athlètes traitera au cas par cas les cas de blessures qui empêchent un patineur de participer à une compétition. Un certificat médical peut être exigé.

2. Compétition à l'extérieur de la province

- Les patineurs peuvent recevoir la permission de concourir aux championnats de section d'une autre section s'il y a moins de patineurs inscrits que de places de qualification disponibles pour le Défi dans une épreuve.
- Les patineurs doivent consulter le Directeur du développement des athlètes et obtenir son approbation concernant la participation à une compétition à l'extérieur de la province **avant** la date limite d'inscription aux championnats de section.
- Après la compétition à l'extérieur de la province, les patineurs sont responsables d'envoyer leurs résultats au Directeur du développement des athlètes: podium.pathway@skatenb.org

3. Transfert d'une autre section

- Les patineurs qui transfèrent d'autres sections qui souhaitent se qualifier pour l'équipe de la Voie au podium de PCNB doivent se qualifier en vertu de la *politique de résidence de PCNB* en vigueur.

4. Outil de planification annuel (OPA)

- Chaque athlète qui répond aux critères de points énumérés ci-dessus pour l'Équipe de la Voie d'accès au podium de PCNB doit soumettre au Directeur du développement des athlètes un outil de planification annuelle (OPA) dûment rempli décrivant ses plans pour la **prochaine** saison de patinage au plus tard **le 30 juin**, à moins que PCNB ne spécifie une autre date en raison de circonstances atténuantes.
- Si l'OPA n'est pas soumis, l'athlète peut être retiré de l'équipe de la voie d'accès au podium de PCNB.

5. Circonstances exceptionnelles

- Le Comité de la voie d'accès au podium se réserve le droit de nommer d'autres athlètes de la voie d'accès au podium de PCNB au sein de l'équipe en raison de circonstances exceptionnelles.

6. Annonce de l'équipe

- Les membres de l'équipe, et leur niveau associé, seront annoncés après la conclusion du championnat de patinage du Canada atlantique (CPCA).